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Verslag vergadering Raadsronde Gele Kamer     31 maart 2015 
Verslag: mevrouw Sinsel 
 
Startbesluit leertraject gemeenschapsvoorzieningen 
 
Aanwezig 
Fractiewoordvoerders: de dames Korsten en Van Haasen en de heren Es Sadki, Pie Frijns, Geelen, 

Limpens, Schoffeleers, Schulpen en Vrehen 
Voorzitter: de heer Gorren 
College: wethouder Gerats 
Griffie: mevrouw Leenders (secretaris) 
 

De voorzitter opent de vergadering om 19.05 uur en heet alle aanwezigen van harte welkom. De 
voorzitter deelt mee dat gevraagd wordt of men akkoord gaat met het voorliggende proces. De 
wethouder wordt gevraagd kort toe te lichten wat een startbesluit inhoudt. 
 
Wethouder Gerats licht toe dat een startbesluit een soort van aftrap is over een onderwerp dat de 
raad belangrijk vindt. Niet meer en niet minder. De raad heeft daarnaast ook nog informatie over de 
onderzoeken gevraagd. Verder hebben raadsleden ook nog gevraagd of nog inhoudelijke vragen 
gesteld kunnen worden. Vragen over de onderzoeken kunnen aan de heer Leijen van Hospitality 
Consultants worden gesteld die aanwezig is. De wethouder vraagt om eventuele veranderingen die 
men wil precies te benoemen. Er zijn ook een paar valkuilen. Alle accommodatievoorzieningen in 
Maastricht worden op de schop genomen. De taak is om speciale aandacht te hebben voor de 
vier gemeenschapsvoorzieningen. 
Daarnaast wordt het ook een leerproces voor de raadsleden waarin wordt bezien hoe men goed 
met ingewikkelde dossiers kan omgaan en hoe goed met de burgercontacten moet worden 
omgegaan. Dit alles in het licht van de uitgangspunten van de decentralisaties en het sociale 
domein. 
 
De voorzitter geeft aan dat in de inspraakronde vandaag door de heer Redmeijer van buurtcentrum 
De Romein van de wijk Pottenberg ook nog vragen zijn gesteld. Wethouder Damsma heeft deze 
vragen beantwoord. Deze worden in de betreffende besluitenlijst opgenomen en gepubliceerd. 
 
D66 (Schoffeleers) vindt dit stuk rijp voor besluitvorming. Het proces is duidelijk en alle informatie is 
beschikbaar voor de inhoudelijke discussie. 
 
Het CDA (Geelen) geeft aan dat de heer Nol Beckers van het CDA in de vorige vergadering ook al 
vragen hierover heeft gesteld. Daarop zijn de stukken een beetje aangepast. Het CDA is bezorgd 
over het feit dat het gehele accommodatiebeleid op de schop wordt genomen. Hieraan zitten risico's 
vast. Men moet ook oppassen dat niet alles als los zand aan elkaar hangt. Het CDA denkt dat 
vooral de buurten en de grote sportverenigingen moeten worden uitgenodigd en dat hun expertise 
moet worden meegenomen. Het CDA gaat akkoord met het startbesluit. 
 
De Seniorenpartij (Frijns) stelt vast dat de sluiting van een accommodatie voor de betrokkenen 
altijd een teleurstelling zal zijn. De fractie vindt dan ook dat alle betrokkenen tijdig moeten worden 
ingelicht en goed moeten worden betrokken. Alle eerder gemaakte opmerkingen en gestelde vragen 
zijn ook goed in het stuk verwerkt. De fractie heeft dan ook geen vragen meer en gaat akkoord met 
het startbesluit. 
 
Partij Veilig Maastricht (Schulpen) ziet het proces met heel veel vertrouwen tegemoet en 
concludeert dat het stuk rijp is voor besluitvorming in de raad. 
 
De SP (Van Haasen) vraagt meer uitleg over de klankbordgroep in verhouding tot het leertraject, 
het participatieproces en het trainingstraject. Gaat het trainingstraject ook voornamelijk over het 
proces en niet over de inhoud? Gaat het leertraject vanaf stap 3 wel over de inhoud? Zit de raad 
ook in stap 3? Waar worden de kaders precies vastgesteld? 
 
De heer Loeffen geeft ambtelijk aan dat de bedoeling is om het niet helemaal een gemeentelijk 
verhaal te laten zijn. Door de instelling van de klankbordgroep wordt het echt iets van de stad 
gemaakt. In de klankbordgroep zitten niet alleen raadsleden, maar ook mensen uit de stad.  
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Samen maken zij de opdracht scherper. Het trainingstraject moet met meer afstand tot de inhoud 
ervoor zorgen dat samen wordt bekeken hoe een zo complex proces samen rond kan worden 
gemaakt. Anderzijds moet de klankbordgroep ook de opdrachtgevende rol hebben voor het maken 
van de beleidsstukken. 
De fine-tuning wordt dus samen met de stad gedaan. Spreker geeft aan dat de klankbordgroep dus 
beide trajecten begeleidt, zowel het trainingstraject als het traject voor de twee beleidsdocumenten. 
Dat geheel is het leertraject. Daarin kan de raad ook al haar kaderstellende rol nemen. Na de derde 
stap, halverwege het proces, is de raad ook nog aan zet. Na de derde stap wordt dus gecheckt of 
men op het goede spoor zit. 
 
Wethouder Gerats geeft aan dat de raadsleden dus ook deel kunnen nemen als participant van het  
leertraject. Via de griffie wordt men uitgenodigd. 
 
De PvdA (Es Sadki) kan zich in beginsel in de voornemens vinden. Wel stelt de fractie vast dat men 
schijnbaar geen multifunctionele ruimtes wil. In Maastricht West functioneert de multifunctionele 
sportruimte perfect. De PvdA stelt voor om dit ook elders in de stad toe te passen. 
 
De Maastrichtse Volkspartij (Vrehen) vindt de gemeenschapsvoorzieningen een heel belangrijke 
kwestie. De fractie geeft een chapeau over de informatievoorziening. Wel vraagt de Maastrichtse 
Volkspartij extra aandacht voor de toegankelijkheid in het kader van de inclusieve samenleving en 
het VN-verdrag dat in juni zal worden ondertekend. Gemeenschapshuizen zijn immers 
ontmoetingsplekken. De fractie stemt in met het startbesluit en het leertraject. 
 
De voorzitter antwoordt dat het stapsgewijs terugkomt bij de raad. Bovendien zijn er nog 
momenten genoeg voor de raad om een bijdrage te leveren. 
 
De VVD (Limpens) stelt vast dat het besluit al twee keer aan de orde is geweest. De VVD stemt in 
met de aanpassingen. Het stuk is rijp voor de besluitvorming in de raad. 
 
GroenLinks (Korsten) stemt ook in met het besluit. Alle nog openstaande vragen zijn al door de SP 
gesteld. 
 
De voorzitter stelt vast dat het startbesluit leertraject gemeenschapsvoorzieningen in de 
raadsvergadering van 21 april 2015 wordt geagendeerd. De voorzitter dankt de aanwezigen voor de 
voortvarende vergadering. 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging van de aanwezigen de vergadering om 19.23 uur. 
 
 
 
 
Maastricht, 31 maart 2015 
 
 
 
Leenders     Gorren 
Secretaris     Voorzitter 




